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Προς τους κ.κ. Υπουργούς (1) Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών κ. Κ. Χατζηδάκη, (2) Ανάπτυξης 

κ. Κ. Σκρέκα 
 

Θέμα: «Ανάγκη αύξησης του Προϋπολογισμού της 1ης Προκήρυξης Καθεστώτος Ενισχύσεων 
«Μεταποίηση ~ Εφοδιαστική Αλυσίδα» του Αναπτυξιακού Νόμου 4887/2022» 

 
Σας διαβιβάζω συνημμένα, την από 12/1/2024 και με αρ. πρωτ. 30, επιστολή του Συνδέσμου 
Βιομηχανιών Θεσσαλίας & Στερεάς Ελλάδος, καθώς και του Συνδέσμου Θεσσαλικών Επιχειρήσεων 
και Βιομηχανιών, την οποία συνυπογράφουν οι πρόεδροί τους κ.κ. Αθανάσιος Συριανός και 
Γεώργιος Ρουπακιάς αντίστοιχα, σε σχέση με την ανάγκη αύξησης του Προϋπολογισμού της 1ης 
Προκήρυξης Καθεστώτος Ενισχύσεων «Μεταποίηση ~ Εφοδιαστική Αλυσίδα» του Αναπτυξιακού 
Νόμου 4887/2022. 
 
Όπως διαπιστώνουν οι δύο πρόεδροι των ανωτέρω Συνδέσμων, στον Οριστικό Πίνακα Κατάταξης 
των επενδυτικών σχεδίων που υποβλήθηκαν προς υπαγωγή στο καθεστώς ενίσχυσης «Μεταποίηση 
- Εφοδιαστική αλυσίδα» του Αναπτυξιακού Νόμου 4887/2022, ενώ περιλαμβάνονται επενδυτικά 
σχέδια αξιόλογων επιχειρήσεων από το σύνολο των περιφερειών της χώρας που αιτούνται την 
συνδρομή των ενισχύσεων του αναπτυξιακού νόμου, τελικά, εντάσσονται μόλις 68 επιχειρήσεις, 
από τις συνολικά 118 του προσωρινού πίνακα κατάταξης, οι οποίες μάλιστα είχαν υπερβεί και την 
ελάχιστη βαθμολογική βάση. 
 
Συγκεκριμένα, όπως τονίζεται στην επιστολή: «Συνολικά, 50 επενδυτικά σχέδια, τα οποία πληρούν 
τα κριτήρια του συγκεκριμένου καθεστώτος, δεν εντάσσονται στις ευεργετικές διατάξεις του 
Αναπτυξιακού νόμου 4887/2022, λόγω μη επάρκειας πόρων’’. 
 
Αλλά και ειδικά για την πλημμυρόπληκτη Θεσσαλία, οι δύο Σύνδεσμοι Βιομηχανιών καταλήγουν 
πως σε ολόκληρη την Περιφέρεια διαπιστώνεται αρκετά μεγάλος αριθμός επενδυτικών σχεδίων που 
δεν περιλαμβάνονται στον Οριστικό Πίνακα Κατάταξης, παρότι αρχικά είχαν αξιολογηθεί θετικά, 
λόγω έλλειψης πόρων από την πλευρά του προγράμματος. Και αυτό συμβαίνει, ενώ πρόκειται για 
επενδύσεις που θα δημιουργούσαν σημαντικό αναπτυξιακό αποτύπωμα, με πλήθος νέων θέσεων 
εργασίας, σε ένα ιδιαίτερα δύσκολο οικονομικό περιβάλλον για την περιοχή, εξαιτίας των 
καταστροφικών συνεπειών των θεομηνιών Daniel & Elias του περασμένου φθινοπώρου. 
 
Κατόπιν τούτων και δεδομένου ότι αν υλοποιηθούν οι ανωτέρω επενδύσεις στη Θεσσαλία, θα 
δημιουργηθούν  νέες θέσεις απασχόλησης, για πολλούς πλημμυρόπληκτους αγρότες που δεν έχουν 
άλλη εργασιακή διέξοδο, αφού οι καλλιέργειές τους καταστράφηκαν, ενώ και η διαδικασία 
αποκατάστασής τους, ειδικά στις παρακάρλιες περιοχές, εκτιμάται πως θα είναι μακροχρόνια. 
 
Παρακαλώ όπως με ενημερώσετε για το αν σκοπεύετε να λάβετε κάθε μέριμνα για την αύξηση 
του προϋπολογισμού της 1ης προκήρυξης του Καθεστώτος Ενισχύσεων «Μεταποίηση - 
Εφοδιαστική αλυσίδα», ώστε αφενός να ενταχθούν περισσότερα επενδυτικά σχέδια σε ολόκληρη 
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την επικράτεια, αλλά και ειδικότερα να ενταχθούν κατά προτεραιότητα στις διατάξεις του νόμου 
όλα τα επενδυτικά σχέδια που προέρχονται από την Περιφέρεια Θεσσαλίας, εφόσον 
αξιολογούνται θετικά και περιλαμβάνονται στους πίνακες κατάταξης ή να πριμοδοτηθούν 
βαθμολογικά, ώστε να διευκολυνθεί η ένταξή τους στον Αναπτυξιακό Νόμο. 
 
 
 
 

Η αναφέρουσα βουλευτής 
 
 
  
 

Ευαγγελία Λιακούλη                                 
Ν. Λάρισας 








